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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

 

 

PERTANYAAN : LISAN  

 

DARIPADA : DATO' SRI HAJAH ROHANI BINTI HAJI  

    ABDUL KARIM  [ BATANG LUPAR ]   

     

TARIKH  : 14 SEPTEMBER 2021 (SELASA) 

 

 

SOALAN 

 

 

Minta    PERDANA MENTERI menyatakan apakah justifikasi kepada 

kelonggaran yang diberikan Kerajaan kepada penerima lengkap vaksin 

COVID-19 yang mencetuskan kegusaran lebih-lebih lagi dengan 

kewujudan varian Delta, Delta Plus dan Lambda yang dapat 

menjangkiti individu dalam masa 15 saat jika terdedah dengan virus ini. 
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JAWAPAN 

 

 

Tuan Yang DiPertua,  

 

Peningkatan kadar penerima vaksin lengkap di kalangan populasi 

dewasa negara dijadikan asas untuk memberikan kemudahan kepada 

golongan yang telah divaksin lengkap untuk menggerakkan kembali 

sektor ekonomi dan pendapatan rakyat yang teruk terjejas.  

 

Semua kemudahan yang diberikan ini adalah seiring dengan 

pematuhan SOP Pelan Pemulihan Negara yang mana sebagai garis 

panduan untuk masyarakat kembali melakukan aktiviti kehidupan 

senormal yang boleh dan pada masa yang sama menjaga diri daripada 

dijangkiti virus COVID-19 dan juga sebagai jalan keluar daripada 

pendekatan lockdown.   

 

Kemudahan ini juga diberikan bersama dengan penilaian risiko 

yang mengambil kira kehadiran varian Delta, Delta Plus dan Lambda. 

Kelonggaran yang diberikan ini dibuat secara berhati-hati dengan 

mengambil kira perkembangan di seluruh dunia dan juga keutamaan 

untuk pemulihan ekonomi.  
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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN LISAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT PERTAMA, PENGGAL KEEMPAT, 

PARLIMEN KEEMPAT BELAS 

_________________________________________________________ 

 
 
PERTANYAAN : LISAN 
 
DARIPADA          : TUAN AHMAD FADHLI BIN SHAARI 

[PASIR MAS] 
 

TARIKH  : 14 SEPTEMBER 2021 (SELASA) 
 

 
SOALAN NO. 60 
 
 
Minta PERDANA MENTERI menyatakan perkembangan isu tuntutan 

royalti minyak oleh Kerajaan negeri Kelantan terhadap PETRONAS. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



NO SOALAN : 60 

2 

JAWAPAN 

 

Tuan Yang di-Pertua, 

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, saya bersama mantan Menteri 

di Jabatan Perdana Menteri (Parlimen dan Undang-Undang) telah 

mempengerusikan mesyuarat bersama agensi Kerajaan Persekutuan 

pada 14 Jun 2021 bagi meneliti setiap tuntutan Kerajaan Negeri Kelantan 

berhubung bayaran tunai daripada hasil petroleum.  

 

Hampir keseluruhan isu dan tuntutan yang dibangkitkan Kerajaan 

Negeri Kelantan menyentuh perkara berkaitan perundangan khususnya 

berkenaan Akta Pihak Berkuasa Bersama Malaysia-Thailand 1990 [Akta 

440] serta pemakaian Kanun Tanah Negara yang dibaca bersama Akta 

Laut Wilayah 2012 [Akta 750].  

 

Rujukan perundangan tersebut merupakan antara asas pertimbangan 

utama Kerajaan Persekutuan kepada hampir kesemua tuntutan Kerajaan 

Negeri.  

 

Hal-hal mengenai tuntutan yang dikemukakan oleh Kerajaan Negeri 

Kelantan akan dibincangkan semasa pertemuan antara YAB Menteri 

Besar Negeri Kelantan dan YAB Perdana Menteri.  

 

Sekian, terima kasih. 

 

Jabatan Perdana Menteri 

 
 
 
 
 


